

# GEK bestyrelsesmøde 18/5-17

## Tilstedeværende:

Kirsten  
Klaus  
Hanne  
Charlotte  
John  
Mulle  
Mixi

## Fraværende

Nina

## Agenda:

1. Konstituering af Bestyrelsen v. alle
2. Stald og medarbejder v. alle
3. Datoer for møder resten af året
4. Fondsansøgninger v John
5. Brugermøder v. alle
6. Vi skal underskrive gasanlæggets flytning
7. Ny kontrakt vedr. rengøring v Kirsten
8. Folde v. året
9. Nyt fra Fonden/ejerne og kommunen v. Kirsten og John
10. Eventuelt

## Referat:

Vi starter mødet med at blive enige om fuldstændig fortrolighed, samt at referaterne skal forsøges at være mere fyldige.

Der gennemgås forholdene mellem Fonden og klubben.

Kirsten foreslår, at oprette en særskilt Projektgruppe. Denne projektgruppe vil kunne intensivt arbejde med byggeriet og bestyrelsen vil kunne koncentrere sig om driften samt medarbejderne i klubben.

Denne gruppe kan bestå af Hanne og John fra bestyrelsen og Susanne (og muligvis Tina) fra den gamle bestyrelse.

Der skal skabes en struktur for denne gruppe, hvor vi kan præsentere den nye formand for klubben for kommunen.

Hvis Susanne vil være med til møderne i kommunen, kan Susanne, Hanne og Mulle møde kommunen samlet som en projektgruppe.

Kirsten kontakter Susanne om hun har lyst til at være med i en projektgruppe med Hanne og John.

John Mikkelsen valgte inden konstitueringen desværre at trække sig som medlem af GEKs bestyrelse. Derfor Nina Kruse er rykket fra at være suppleant til at være medlem af bestyrelsen. John deltog dog i resten af mødet for at orientere og overdrage viden om diverse projekter.

### **1. Konstituering af Bestyrelsen v. alle**

Præsentation af alle

Formand: Mulle

Næstformand: Kirsten

Kassér: Afventer med denne post

Sekretær: Charlotte

Allianceperson for:

Julie Lykke: Kirsten

Julie C: John indtil videre

Casper: Mulle

Det blev bestemt at udsætte udvælgelse af Kasserer til næste bestyrelsesmøde, hvor Suppleanten (Nina) kan være tilstede som fuldgældigt medlem af bestyrelsen. John har tilbudt at assistere i overgangsperioden, og det er vi naturligvis glade for.

### **2. Stald og medarbejder v. alle**

Julie C og Kirsten har lavet en oversigt over medarbejderne:

Julie Lykke er ledende staldmester.

Casper er ledende instruktør, med ansvar for undervisning på Gek.

Stacie er underviser på rideskolen og privat og har rideskoleansvar.

Julie C er ansat på kontoret

Lukasz er staldmedarbejder og 1. assistent.

Angus er staldmedarbejder og vicevært

Nerijus er staldmedarbejder

Justas er staldmedarbejder

AC er underviser på rideskole

Nina er underviser på rideskolen

Katrine er underviser på rideskolen

Emily er underviser på rideskolen

Casper og Stacie har i deres kontrakt hhv, 2 og 1 personale bokse, som er selvpasserbokse. Ingen andre har specielle ordninger i forhold til bokse, og betaler det samme som alle andre.

3. **Dato næste møde**

31/5 – 17 kl. 18.30 i logen

4. **Fondsansøgninger v John**

Gentofte kommune har en fond med lokaletilskud, som vi skal søge til det lille ridehus. Vi har fået en lift til handicappede, der endnu ikke er sat op, da vi afventer opbygning. (Koster omkring 1,3 mio. kr) For at søge kommunen, skal der ligge 2 tilbud fra totalentrepriser på opbygning af det lille ridehus.

Vi skal have lavet et samlydende udbudsmateriale til totalentreprise inden 1/9.

Julie og Stacie er ved at arbejde på at have et samarbejde med en skole for unge med særlige behov, der kan komme og ride i skoletiden.

Hanne vil forhøre sig, om hun kan få en ud og give en vurdering af ridehus-bygningen, så vi kan få et mere klart billede af, hvor omfattende arbejdet er. Vil desuden høre Tina, om hun kan hjælpe.

5. **Brugermøde v. alle**

Vi vil gerne oprette et børneråd (som elevråd) – Mulle

Vi vil næste gang tale om brugermøder.

6. **Vi skal underskrive gasanlæggets (fjernvarme) flytning**

Vores ene gasfyr er gået ud – og de er begge ulovlige, så de skal skiftes ud. Dette vil koste 60.000 kr.

Derfor skal vi beslutte, om vi vil udskifte fyret eller vælge fjernvarme til hele stalden.

Vi vælger fjernvarme, dette underskrives på dette møde.

7. **Ny kontrakt vedr. rengøring v Kirsten**

Vores rengøringskontrakt skal fornyes og der skal derfor tages stilling til hvem som skal varetage rengøringen på GEK. Der er blevet indhentet tilbud tre forskellige steder fra. På mødet besluttede vi at forny kontrakten med Diva, da vi er tilfredse med hendes arbejde.

8. **Græsfolde v. Hanne**

Hanne har haft kontakt med DH MULD, de har fortalt at jorden skal være 10 grader 10 cm under jorden.

Det startede med 2 timer pr hest og er nu sat op til 4 timer med 7-tiderne.

Hegnet er tjekket og vandet er lavet. El-hegnet mangler lige det sidste, så er det hele fixet.

Det er vigtigt for bestyrelsen at pointere, at græsfoldene er for alle, og at pensionærer skal tage størst mulig hensyn til hinanden, så alle heste kan blive græsset ind på den bedste måde. Vi overvejer muligheden for at anvende flere grader af spørgsmålstegn-tider, for at sørge for at så mange heste som muligt kommer ud.

9. **Nyt fra Fonden/ejerne og kommunen v. Kirsten og John**

Susanne har kontaktet fonden og meddelt dem ændringerne i bestyrelsen efter GF. De vil gerne kontaktes af den nye bestyrelse ASAP  
Vi inviterer dem til et møde inden sommeren.

#### 10. **Eventuelt**

1. Vi skal skabe sikkerhed omkring fremtiden. Specielt om hvor og hvordan hestene skal stå, mens bygningerne bliver renoveret. Vi skal derfor ha' fundet en god løsning på dette og kommunikeret det ud til nuværende og potentielle pensionærer.

Nina vil tage kontakt til travbanen for at høre om mulighederne for at vores heste kan stå dernede mens staldene bliver renoveret.

2. Grunden ved badmintonhallen:

Det ser ud til, at det lykkes at få råderum over det stykke grund, som ligger ved badmintonhallen. Der åbner op for muligheden for en walker eller evt. at tilrettelægge indretningen af pladsen anderledes.

3. Adgangen til klubmodul skal overdrages til hele bestyrelsen. Charlotte og Mixi bliver sat ind i systemet.

4. Maskinpark, køb/leasingaftale:

Efter tyveriet af minilæsseren er prisen steget, da den gamle var en del af handelen.

Hanne vil til næste møde undersøge om der er en fond, der kan støtte os i at betale for de nye maskiner.

Desuden er der gang i at prøve at søge en fond, der kan hjælpe os til nye sadler. Vi afventer en behovsanalyse fra Stacie og underviserne. De vil lave en indsamling til næste rideskolestævne, dette vil vi støtte op om.

**Næste møde er den 31. Maj 2017**